
Aan: Gemeente Hoorn       Oosterblokker, 02-10-2024 

Gegevens bekend bij de griffie 
 
Betreft bezwaar tegen asielzoekerscentrum (AZC) locatie zuiderveld, zuiderdracht 

 

Geachte burgemeester en wethouders, 
 
Met deze brief willen wij ons bezwaar uiten tegen de voorgenomen mogelijke vestiging van een AZC 
op het zuiderveld aan de zuiderdracht. Als inwoners van Oosterblokker woonachtig aan de 
zuiderdracht, schuin tegenover de mogelijke locatie, voelen wij ons genoodzaakt onze zorgen te 
uiten over het gebrek aan inspraak en potentiële veiligheidsrisico’s die hier mee gepaard gaan. 
 
Gebrek aan informatie en inspraak 
Tot onze grote teleurstelling hebben wij ondervonden dat er geen informatiebijeenkomst is 
georganiseerd om de omwonende te informeren over de mogelijk plannen van een AZC. Wij vinden 
een brief gedateerd 19 september 2024 onvoldoende juiste informatievoorziening. En al helemaal 
niet als dit maar naar een beperkt aantal omwonende is gestuurd.  
 
Veiligheid van inwoners 
Daarnaast maken wij ons ernstige zorgen over de veiligheid van de inwoners, in het bijzonder die van 
de vrouwen en kinderen. Maar ook van de toekomstige asielzoekers. Het is nu al voor de politie en 
handhaving een grote uitdaging om de huidige problematiek/ incidenten die er zijn te handhaven. 
Hoe gaat de gemeente de veiligheid dan garanderen voor ons? 
 
Landelijk wonen en recreëren 
Drie jaar geleden zijn wij hier komen wonen om het landelijke gevoel wat de omgeving ons nu bied. 
Waar is dat gevoel straks als er een AZC container flat op die plaats is gestationeerd?  Waar kunnen 
wij met onze hond rustig wandelen in de natuur? Waar kunnen wij de stress van de dag loslaten?  
Zoals in een artikel van 28-09-24 al staat, West-Friesland heeft te weinig groen, en dat heeft een 
negatieve invloed op de aantrekkelijkheid van een woongebied. 
Hoe gaat de gemeente Hoorn dit compenseren? 
 
Verhoogde verkeersdrukte 
De zuiderdracht is op dit moment al zoals u weet, een zeer drukke straat met veel vrachtverkeer. 
Hierdoor zijn er al wekelijks meerdere gevaarlijke situaties, door onder andere te snel rijden, 
verdrijvingsvlakken aan de verkeerde zijde passeren, fietsers op de weg.  
Aangezien de zuiderdracht een populaire recreatieve fietsroute is, gaat dit tot gevaarlijke situaties 
lijden met onervaren AZC bewoners op de fiets maar ook lopend langs de weg. 
 
Voorzieningen 
>500 AZC bewoners gaat een grote druk geven op de huidige faciliteiten zoals scholen, speeltuinen, 
sportfaciliteiten en gezondheidszorg. Wij weten uit ervaring dat er in het ziekenhuis al regelmatig 
opname/presentatie stop zijn. Een presentatie stop houd in dat de ambulance naar een ander 
ziekenhuis moet rijden, dit omdat het ziekenhuis de aanvoer van patiënten op dat moment niet aan 
kan. 
 
 
 
 
 



Milieu 
Het verbaasd ons dat gemeente afgelopen jaar nog een tegelactie heeft gehouden om tuinen 
groener te maken om, zoals ze dan zelf zeggen;  
“Daarmee maak je je omgeving ook waterbestendiger en dat is belangrijk tijdens lange hoosbuien. 
Water zakt makkelijker weg in de grond, daardoor ontlasten we de riolen, dus minder kans op 
wateroverlast in de straten.” 
Dus gemeente, waarom dan dit stukje grasland opofferen?  
We hebben in het begin van het jaar ook mogen ondervinden dat het IJsselmeer water tot aan de 
randen van de dijken heeft gestaan. Dat is hemelsbreed niet ver van het zuiderveld!  
Dus de opname van water door grasland is noodzakelijk! 
 
Woningwaarde 
Hoe kijkt de gemeente tegen een daling van mijn woningwaarde aan (met 10%!) als er een AZC voor 
onze deur gebouwd gaat worden. Gaat de gemeente ons hier dan in compenseren? 
 
Wij verzoeken u bovenstaande bezwaren te bespreken in u raad en zien u reactie graag tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Gegevens bekend bij de griffie 


